

1. Kuwait Finance House B.S.C (c) ("KFH") Credit Cardholders may convert their Pearl Points to Shukran points from 10 August 2026 to 10 September 2026 (the "Campaign Period").
1. يمكن لحاملي بطاقات الائتمان من بيت التمويل الكويتي ش.م.ب. (مقفلة) ("البنك") تحويل نقاط اللآئي الخاصة بهم إلى نقاط شكرًا خلال الفترة من 10 أغسطس 2026 إلى 10 سبتمبر 2026 ("فترة الحملة").
2. KFH Credit Cardholders will receive (20%) bonus Shukrans on their first conversion during the Campaign Period (the "Bonus Shukrans").
2. سيحصل حاملو بطاقات الائتمان من البنك على (20%) نقاط شكرًا إضافية عند أول عملية تحويل يتم إجراؤها خلال فترة الحملة ("نقاط شكرًا إضافية").
3. The Bonus Shukrans will be credited immediately after the eligible conversion is completed.
3. سيتم إضافة نقاط شكرًا إضافية فور إتمام عملية التحويل المؤهلة.
4. KFH Credit Cardholders can earn a maximum of (10,000) Bonus Shukrans during the Campaign Period.
4. يمكن لحامل البطاقة الحصول على حد أقصى قدره (10,000) نقطة شكرًا إضافية خلال فترة الحملة.
5. The Bonus Shukrans will be valid for (90) days from the date they are credited into eligible customer's Shukran account.
5. تكون نقاط شكرًا إضافية صالحة لمدة (90) يوماً من تاريخ إضافتها إلى حساب شكرًا الخاص بالعميل المؤهل.
6. Members must have a valid Shukran account and a KFH credit card to convert their Pearl Points into Shukrans.
6. يجب أن يكون لدى العميل حساب شكرًا صالح وبطاقة ائتمان من البنك ليتمكن من تحويل نقاط اللآئي إلى نقاط شكرًا.
7. The Bank's customers who do not have a Shukran account may register through the Shukran App or at participating Shukran brands.
7. يمكن لعملاء البنك الذين لا يملكون حساب شكرًا التسجيل من خلال تطبيق شكرًا أو عبر العلامات التجارية المشاركة في برنامج شكرًا.
8. Once Pearl Points have been converted into Shukrans, the transaction cannot be reversed, and the Shukrans cannot be converted back into Pearl Points.
8. بمجرد تحويل نقاط اللآئي إلى نقاط شكرًا، لا يمكن التراجع عن عملية التحويل، كما لا يمكن إعادة تحويل نقاط شكرًا إلى نقاط اللآئي.
9. Upon completion of the conversion of Pearl Points into Shukran points, the member's participation in the Shukran programme shall be governed solely by the Shukran programme Terms and Conditions. KFH shall have no responsibility or liability whatsoever in relation to the Shukran programme, the Shukran application, the redemption, expiry, forfeiture, use or availability of Shukrans or Bonus Shukrans, or any act, omission, system failure, dispute or claim arising therefrom.
9. عند إتمام عملية تحويل نقاط اللآئي إلى نقاط شكرًا، تخضع مشاركة العميل في برنامج شكرًا حصرياً لشروط وأحكام برنامج شكرًا. ولا يتحمل البنك أي مسؤولية أو التزام فيما يتعلق ببرنامج شكرًا أو تطبيق شكرًا أو استبدال نقاط شكرًا أو انتهاء صلاحيتها أو مصادرتها أو استخدامها أو توفيرها، أو أي فعل أو امتناع أو عطل تقني أو نزاع أو مطالبة تنشأ عن ذلك أو ترتبط به.
10. KFH and Landmark Retail Limited reserves the right, at its sole discretion, to amend, suspend, withdraw or terminate this campaign and/or these terms and conditions at any time without prior notice, provided that such amendment, suspension, withdrawal or termination shall not affect conversions already completed during the Campaign Period.
10. يحتفظ كل من البنك وشركة لاندمارك ريتيل المحدودة بالحق، وفقاً لتقديرهما المنفرد، في تعديل هذه الحملة أو تعليقها أو سحبها أو إنهاؤها أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق، على ألا يؤثر ذلك على عمليات التحويل التي تم إكمالها خلال فترة الحملة.
11. These terms and conditions shall be subject to the laws of the Kingdom of Bahrain to the extent it does not contradict with the rules and principles of Shari'a. Any dispute arising out of or in connection with these terms and conditions shall be settled exclusively before the courts of the Kingdom of Bahrain.
11. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية. وتخضع أي منازعة تنشأ عن هذه الشروط والأحكام أو تتعلق بها للاختصاص الحصري لمحاكم مملكة البحرين.
12. For any Shukran-related enquiries, please contact support@shukran.com
12. لأي استفسارات متعلقة ببرنامج شكرًا، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: support@shukran.com